
 

Johto ry      

Pöytäkirja 

Hallituksen kokous 9/2023 

 

Aika: Maanantai 28.8.2023 
Paikka: Etänä 

Läsnäolijat: 

Reetamari Lohvansuu, puheenjohtaja 

Riina Saari, sihteeri 

Tatu Heiskanen 

Milla Jylhänkallio 

Elina Reims 

 
 

1. Kokouksen avaaminen 

Avataan kokous ajassa 20.11. 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Jylhänkallio ja Reims. 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Hyväksytään esityslista. 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Posti on tuonut kaksi vujukutsua, Fiskus & Ad Hoc 10v, ja Pareto 50v. Valitaan Pareton vujuille 

edustamaan Jylhänkallio ja Reims. Reims luovuttaa lahjan Fiskus ry:n vujuilla. 

All female pöytäkirja. 

Ajattelemme aina teekkareita. 

Puolet hallituksesta olivat Johtajuussymposium-miitissä johtajuussymposium-vastaavan ja dekaanin 

kanssa. 

Jylhänkallio ompelee sitsiasuaan. 

6. Talous 

Palaillaan talousasioihin, kunhan kesälomalta päästään. 

7. Sähköiset päätökset 

Ei uusia sähköisiä päätöksiä. 

8. Johtajuussymposium 

Johtajuussymposium järjestetään 5.9. Heiskanen ja Saari olivat kuvauksissa Johtajuussymposiumin 

väliaikavideoita varten. Viestintämateriaalia saatu opiskelijamainintaa varten. Johtajuussymposiumin 

jälkeen pidetään palaveri, jossa keskustellaan mahdollisista kehityskohdista. 



 

9. Menneet tapahtumat 

KV-sektorilla oli get to know -pihapelitapahtuma. Porukkaa oli ja tykkäsivät olla tapahtumassa. 

Orientaatioviikolla edustettiin eri järjestöjen fuksitapahtumissa, (Iltakoulun Amazing Race, Boomin 

kampuskierros).  

10. Syyskuun kollegio 

Järjestetään syyskuun kollegio keskustakampuksella. Päätetään päivämäärä pollin mukaan 

lähempänä ajankohtaa. 

11. Vuosijuhlat 

a. Päivämäärä 

Järjestetään vuosijuhlat joko 24.11. tai 25.11. 

b. Paikka 

Paikkaehdotuksia: Finlayson, Hotelli Tammer. Laitetaan tällä viikolla kyselyitä paikkoihin. 

12. Kv-sektorin kuulumiset 

Vähän stressaa, kun Complexiin ei ole yhteyttä. Sitsit tulee, mutta vähän on pelkoa, tuleeko tarpeeksi 

osallistujia. Get to know -tapahtuma Sorsapuistossa oli erittäin onnistunut. Luupin kanssa yhteistyö 

jäi vähän tyngäksi. 

13. Muut esille tulevat asiat 

Johto ry:n rahastonhoitaja on jättänyt kirjallisen eropyynnön. Hyväksytään eropyyntö. Syyskuussa 

on järjestettävä yhdistyksen kokous. 

Jylhänkallio sai sitsiasun lähes valmiiksi. 

14. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Järjestetään seuraava kokous viikolla 11.-17.9. 

15. Kokouksen päättäminen 

Päätetään kokous ajassa 21.14. 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi, 

 

__________________________  ________________________ 

Reetamari Pesonen   Riina Saari 

Puheenjohtaja    Sihteeri 

 

__________________________  ________________________ 

Milla Jylhänkallio   Elina Reims 

Pöytäkirjantarkastaja   Pöytäkirjantarkastaja 

 


